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Behandling: 
 
Tor Langsæther innledet saken med en gjennomgang av høringsuttalelsene som er kommet 
inn. De ekstra punktene som er tatt inn ble kommentert og begrunnet.  
 
Sigurd Saue uttrykte usikkerhet rundt godtgjøringen som den enkelte skole skal bidra med. Har 
alle skolene like forutsetninger økonomisk for å stille med lærerressurs? Skolene bør dekke de 
lønnskostnader som påløper til lærere. Foreslår at dette presiseres i et eget punkt. 
 
Arne Langmo ønsker at det presiseres i punkt 2 at skoleturer i skolens regi ikke medfører 
fravær. 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak med oppvekstutvalgets tillegg ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 
Retningslinjer for skoleturer m.v. vedtas slik de er framlagt med følgende tillegg: 

- Det presiseres i et eget punkt at lønnskostnader til lærere skal dekkes av skolene. 
- Det tas inn en presisering i pk.t 2 om at skoleturer i skolens regi ikke medfører fravær. 

 
 


